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202003936
RIB Haalbaarheidsondezoek Circulair Ambachtscentrum

Geachte leden van de raad,

Aanleiding
Op B november 2018 heeft uw raad unaniem de motie 'Kringloopwinkel, aangenomen.
ln deze motie roept u ons op tot het instellen van een onderzoek naar de haa]baarheid
van een kringloopwinkel in de gemeente Beesel in combinatie met het leer-
/werkbedríjf.

Door middel van deze raadsinformatiebrief informeren wij u over de stand van zaken.

Start h aal baarhei dso nd erzoek
ln november 2019 startte adviesbureau KplusV het onderzoek naar de kansen en
haalbaarheid van een Circulair Ambachtscentrum binnen onze gemeente. We hebben
daarmee gekozen voor een verbreding van de opgave door te inderzoeken of het
mogelijk is een kringloopwinkelte realiseren in eeÀ breder publieuprivaat
samenwerkingsverband_tussen gemeentelijk milieupark, WiJo en dticnting Emmaus
Perspectief. Hierover informeerden wij uw raad in onze Raadsinformatiebiief van 4
november 2019.

ln onze werkvergadering van 3 februarijl. informeerden wij uw raad onder andere over
het proces dat ten grondslag ligt aan het haalbaarheidsonáerzoek en het exacte doel
ervan.

Stichting Primula
ln het vierde kwartaal uan 2019 ontvingen wij ook het principeverzoek van Stichting
Primula voor de vestiging van een kringloopcentrum aan de Parallelweg 6 in Reuvér.
Een initiatief dat de focus legt op de inname en verkoop van huisraad (í-op-1) in
combinatie met sociaal maatschappelijke activiteiten, zoals taallessen voor
statushouders en ontmoetingsruimte voor dorpsbewoners.

We hebben in het kader van ons haalbaarheidsonderzoek ook Stichting primula
gesproken. Daaruit bleek dat zii zich voor wat betreft kringloopgoedereir met name
richten op de verkoop van hele, schone en direct verkoopbare iringloopgoederen. Dit
draagt bijaan een deel.van de oplossing om de hoeveelheid aangàbooe-n grot
huishoudelijk afval op de milieustraat te doen afnemen. Om de gèmeentelijke ambitie
te realiseren, blijven er aanvullend acties nodig die gericht zijn op het geschilt maken
van reststromen voor hergebruik.



Wij zien kansen binnen de gemeente Beesel voor zowei hei initiatief van de Stiehting

Primula als voor een meer óp circulariteit gericht grootschaliger Circulair

Ambachtscentrum. Beide iniiiatieven kunnen complementair aan elkaar zijn en elkaar

versterken.

Stichting Primula heeft aangegeven er de voorkeur aan te geven hun eigen koers te

varen eÁ haakt niet aan bijóns haalbaarheidsonderzoek. De benodigde

Omgevingsvergunning afwijking bestemmingsplan is inmiddels door ons verleend'

Wat is de huidige stand van zaken?
Na de start van het haalbaarheidsonderzoek eind 2019 hebben er meerdere

gesprekken plaatsgevonden met medewerkers van de betrokken afdelingen binnen de

iemeente en de bàvengenoemde partijen zowel individueel als gezamenlijk. Doel van

á".e gerpr"kken was hun bereidheid en hun beeld van een eventuele samenwerking

te toeísen en de hiermee samenhangende voorwaarden. Daarnaast hebben er

gesprekken plaatsgevonden met eventuele samenwerkings-partners van het

ámbachtseentrum.-Dit met als doel om de potentiële kansen voor opschaling te

verkennen.

Wijziging oorspronkelijke lijn
Uifde-zeóespr"t t en t<wám eàn andere lijn naar voren dan wij in eerste instantie voor

ogen hadden, namelijk een circulair Ambachtscentrum met meerdere

sàmenhangende funóties en activiteiten op één locatie. Een brengvoorziening voor

bruikbare àn niet-bruikbare spullen met o.a. sortering, reparatie, demontage,

hergebruik van restmaterialen, kringloopwinkel, ambacht en onderwijs en sociale

werkvoorziening.

Het oorspronkelijke idee om alles op één fysieke plek te positioneren hebben we

verlaten omdat hier onvoldoende draagvlak voor was bij de marktpartijen. Belangrijke

argumenten hiervoor waren de beeldvórming - afval brengen versus nieuwe spullen

kopen - en de locatiekeuze voor winkelverkoop.
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logistieke betierking, grove sortering, demontage en verwerking fysiek los te koppelen

va-n reparatie, ambàcÀt en verkoop. Hierbijdenken we aan grove scheiding en

demontage op de milieustraat en fijne nascheiding en ambachten op de

rrarknonlÀcatie Het beooode uitoanosount bliift onqewiizigd.Yv:,--L-'--ir:--"-'- :----::s:- - -s

Themavergadering 25 mei
op maandàg, zs méi a.s. hebben we een themavergadering gepland met uw raad.

tijOens dezà'bileenkomst informeren wij u graag nader over de gekozen lijn en het

verdere verloogvan het-Proees.

Hoogachtend,

burgemeester en wethouders van Beesel,

Nillesen
secretaris
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